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گفت وگو

  کوتاه
فارس: طى روزهاى اخیر شایعاتى مبنى بر تعویق هفته 
دهم لیگ برتر به دلیل برگزارى اردوى تیم ملى مطرح شد که 
حواشى را نیز در پى داشت. بر این اساس برخى معتقدند بهتر 
است به خاطر هرچه بهتر برگزار شدن اردوى تیم ملى، بازى هاى 
این هفته به تعویق بیفتد که البته این مساله مورد اعتراض برخى 
تیم ها نیز قرار گرفت چراکه آنها معتقدند تعویق دوباره مسابقات 
لیگ باعث از دست رفتن شرایط آمادگى بازیکنان شان مى شود. 
در این بین، این موضوع مطرح شد که امیر قلعه نویى قصد دارد 
به خاطر اردوى تیم خودش، تیم هاى باشگاهى را تحت فشار 
بگذارد و عنوان کردن اولویت با تیم ملى است نیز براى متقاعد 
کردن جامعه فوتبال است. بااین حال براساس پیگیرى ها 
مشخص شد چنین چیزى صحت ندارد. با توجه به اینکه امیر 
قلعه نویى سرمربى تیم ملى در صحبت هاى خودش نیز به این 
مساله اشاره کرده بود پیش از این مربى تیم هاى باشگاهى بوده و 
شرایط آن ها را درك مى کند، کادرفنى نه تنها موافق لغو بازى ها 
در این هفته نیست بلکه پیشنهادى هم در این مورد نداشته 
است. تنها پیشنهاد کادرفنى تیم ملى این بوده که در صورت 
امکان و براى حفظ شرایط تیم ها، برخى مسابقات هفته دهم 
یک روز زودتر برگزار شوند. در غیر این صورت و اگر سازمان لیگ 
امکان چنین کارى را ندارد، مخالفتى هم از طرف تیم ملى براى 
برگزارى بازى ها در همان روزهاى مقرر وجود نخواهد داشت. 

فارس: تیم فوتبال پرسپولیس دیروز در حالى راهى 
تاجیکستان شد که در روز سه شنبه چهارمین بازى خود در لیگ 
قهرمانان آسیا مقابل استقلال این کشور را برگزار خواهد کرد. 

یحیى گل محمدى در این بازى با شرایط ویژه اى روبه رو 
است؛ چراکه وحید امیرى به تازگى شرایط حضور در تمرینات 
و کار با توپ را پیدا کرده و احتمالاً سرمربى این تیم در خصوص 
این بازیکن ریسک نکند. از طرف دیگر وضعیت مهدى ترابى 
نسبت به امیرى بهتر است و احتمال اینکه در بازى با استقلال 
تاجیکستان از این بازیکن در ترکیب اصلى استفاده شود زیاد 

خواهد بود. 

بیــن المــلل
  مهاجم انگلیسى بایرن مونیخ حذفشان از جام حذفى 
را یک ناامیدى بزرگ توصیف و تاکید کرد که تیمش براى 
فراموش کردن آن شکست تلخ به چنین بردى نیاز داشت. 
به گزارش کیکر، بایرن مونیخ در حساس ترین بازى هفته 
دهم رقابت هاى بوندسلیگا توانست بوروسیا دورتموند را 
درهم بکوبد. شاگردان توماس توخل با چهار گل حریف سنتى 
خود را شکست دادند. ستاره بایرن در این بازى هرى کین بود 
که توانست در نخستین در کلاسیکر خود هت تریک  کند. او 
بعد از بازى گفت: شکست در جام حذفى و کناررفتن از این 
رقابت ها غافلگیرکننده و غیرقابل پیش بینى بود. آن شکست 
یک ناامیدى بزرگ براى ما بود. ما به عنوان یک تیم هواداران 

خود و باشگاه را ناامید و سرخورده کردیم. 
او ادامه داد: تنها با یک پیروزى بزرگ در بازى امشب 
کنیم.  کم  باخت  آن  ناراحتى  شدت  از  مى توانستیم 
خوشبختانه بازى بسیار خوبى را برابر دورتموند به نمایش 
گذاشتیم و با شایستگى به پیروزى دست پیدا کردیم. 
بازى را بسیار خوب آغاز کردیم و در 10 دقیقه دو گل به 
ثمر رساندیم. انگیزه زیادى براى پیروزى در این بازى 
داشتیم. تلاش زیادى از خود نشان دادیم و در نهایت به آنچه 
شایسته اش بودیم دست پیدا کردیم. بایرن مونیخ با پیروزى 
قاطعى که در این بازى به دست آورد 26 امتیازى شد و در 

رده دوم جدول رده بندى بوندسلیگا قرار گرفت. 

«سرقت شرم آور» از هادى چوپان
 ،essentiallysports ایسنا: به گزارش سایت
Super Bowl of Bodybuilding رویداد
در اورلاندو به پایان رسید. در حالى که برخى 
از قهرمانان، عنوان هاى سال قبلشان را حفظ 
کردند، بخش آزاد مردان شاهد یک مستر 
المپیاى جدید بود. درك لونسفورد توانست با 
کنارزدن هادى چوپان از ایران به عنوان مستر 
المپیاى 2023 انتخاب شود. بلافاصله پس 
از اهداى مدال به سه نفر برتر، از آنها خواسته 
شد تا بعد از رویداد روى صحنه ژست بگیرند، 
اما «گرگ ایرانى» در حالى که بسیار ناراحت 
بود از صحنه بیرون آمد و کنار کشید. سامسون 
داودا، هادى چوپان و درك لونسفورد از همان 
ابتدا به عنوان مدعیان نفر نخست شناخته شده 
بودند و در نهایت درك لونسفورد با عضلات 
پشت چشمگیرش و شرایط بهترى که داشت، 
عنوان مستر المپیاى 2023 را به دست آورد. 
بدنساز ایرانى از صحنه خارج شد و یک صحنه 
تعجب برانگیز را رقم زد و همه را مبهوت خود 
کرد. با این حال، هواداران هادى چوپان عقیده 
دارند حق این ورزشکار در این رویداد خورده 
شد زیرا او بدنى بهتر از دفعه قبل داشت. این 
شکست براى «گرگ ایرانى» که از برد امسال 
خود مطمئن بود و هوادارانش به او ایمان داشتند، 
غیرقابل قبول بود. یکى از طرفداران او با شکایت 
از نتیجه کسب  شده نوشت: «بزرگ ترین سرقت 
اینجا رقم خورد. .» یکى دیگر از علاقه مندان 
بدنسازى هم نوشت: «ترك صحنه از سوى 
هادى به این شکل بى احترامى بود.“ مخاطبى 
هم نوشت: «قهرمانى را از هادى دزدیدند و من 
واقعا مى خواستم درك برنده شود اما هادى 

خیلى بهتر بود.» 

منهاى فوتبال 

ژاوى: خوب نبودیم اما بردیم
بارسلونا در هفته دوازدهم رقابت هاى لالیگا 
به سختى توانست برابر رئال سوسیداد به پیروزى 
دست پیدا کند. ژاوى هرناندس، سرمربى بارسا، 
در نشست خبرى پایان بازى گفت: پیروزى 
هیجان انگیز بود. خوب نبودیم و حریف ما را اذیت 
کرد. در نیمه نخست حریف فشار زیادى روى 
دروازه ما آورد اما در نیمه دوم بهتر شدیم. او ادامه 
داد: در ال کلاسیکو مستحق شکست نبودیم اما 
امشب با آنکه پیروز شدیم، اما نتوانستیم خوب 
ظاهر شویم. باید به انتقاد از خود بپردازیم. از 
بازیکنان خواستم اگر کسى از آنها خسته است 
بگوید، اما همگى گفتند که مشکلى ندارند. از آنها 
خواستم که با جنگندگى بیشترى بازى کنند و 

تلاش بیشترى را از خود نشان دهند. 

ویــژه

دعوا هاى مربیان را نمى پسندم 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل صنعت نفت آبادان در هفته 
نهم لیگ برتر به نتیجه اى بهتر از تساوى نرسید. پرسپولیس 
در این مسابقه هم متوسط بازى کرد، بازیکنان بسیار ضعیف 
بودند و تیم همیشگى نبود. اگر خوب بازى مى کرد باید پیروز 
مى شد و نتوانست مقابل تیم 10 نفره صنعت نفت موفق باشد. 
چطور مى شود پرسپولیس به تیم 10 نفره باج مى دهد و در 
دقیقه آخر بازى به راحتى گل دریافت مى کند؟ صنعت نفت 
3 موقعیت گلى که داشت، بازى را به تساوى کشاند.  از -2
مشخص نیست در هفته هاى اخیر چه اتفاقى در پرسپولیس 
افتاده است. همه بازى ها مهم است و اگر صنعت نفت را شکست 
مى دادند در صدر جدول قرار مى گرفتند. با عدم حضور فقط 
یک نفر و پورعلى گنجى نباید خط دفاعى پرسپولیس اینقدر 
ضعیف شود. نباید سطح بازیکنان پرسپولیس اینقدر باهم 
فاصله داشته باشد و هر بازیکنى که جایگزین پورعلى گنجى 
مى شود، آنچنان عملکردش با او متفاوت باشد. پرسپولیس 
در 2 دیدار اخیرش مقابل ملوان و صنعت نفت خیلى بد بازى 
کرد و از 6 امتیاز فقط 2 امتیاز گرفت. بازیکنان خطوط سه گانه 
زیاد هماهنگ نیستند و بلافاصله با عقب بازى مى کنند. نفرات 
جلوى تیم وقتى به محوطه جریمه حریف مى رسند هیچکدام 
از تاکتیک هایى که منجر به باز شدن دروازه مى شود را انجام 
نمى دهند. آنها توانایى برداشتن یار مستقیم خودشان را ندارند. 
مگر مى شود در این سطح از فوتبال ایران، بازیکن پرسپولیس 
نتواند نفر مقابلش را دریبل بزند؟ چرا بازیکنان خط جلو اینقدر 
پاس به عقب مى دهند؟ نبیل باهویى در دیدار با صنعت نفت 
از ابتدا در ترکیب پرسپولیس حضور داشت و در این بازى هم 
چیزى از او ندیدم. باید کارى انجام دهد که بگوییم توانایى دارد 
و مهاجم خوبى است. جالب اینجاست که بازیکن خارجى هم 
که مى آوریم از سطح بازیکنان خودمان پایین تر هستند. اگر 
قرار است بازیکنان سطح پایین خارجى وارد فوتبال ایران 
شوند، بهتر است از بازیکنان جوانان و امید هاى خودمان 
استفاده کنند. نکته پایانى اینکه اصلاً دعوا هاى مربیان را 
نمى پسندم، چون این مربیان الگو هاى مردم کشور هستند و 
نوجوانان و جوانان پیگیر اخبار این دو مربى هستند. اصلاً مهم 
نیست حق با چه کسى است و کدام شان مقصر است. رد و بدل 
کردن صحبت هاى اینچنینى، کار قشنگى نیست و ادبیات آنها 
را نمى پسندم. امیدوارم هرچه زودتر اختلاف و کدورت هاى این 
دو مربى کشورمان برطرف شود و دیگر حاشیه اى بین مربیان 

وجود نداشته باشد. 

محسن یوسفى بازیکن سابق استقلال و 
کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد شاگردان 

نکونام در لیگ برتر صحبت کرد. 
درباره روند استقلال در بازى هاى 

امسال چه نظرى دارید؟
 با توجه به مشکلاتى که استقلال از ابتداى 
فصل از نظر مالى و مدیریتى داشت در مجموع 
این تیم نتایج قابل دفاعى گرفته. آبى پوشان در 
صدر جدول هستند و به نظرم اتفاقات خوبى 
براى این تیم افتاده. براى قهرمانى اما تصور 
مى کنم باید کیفیت فوتبال هم بهتر شود. 
استقلال با نتایج نزدیک برنده شده و با اختلاف 
زیاد در بازى هاى پیروز نبوده. براى اینکه تا 
انتهاى فصل امیدوار بمانیم بهتر است که کیفیت 

فوتبال تیم هم بیشتر شود. 
وضعیت دفاع تیمى استقلال چگونه 

است؟
 استقلال چه داخل خانه و چه بیرون از خانه 
باید برنده شود. به همین دلیل هم باید به سراغ 
بازیکنانى برویم که قدرت هجومى بیشترى 
دارند. سلمانى فیزیک درشتى ندارد که بگوییم 
در دفاع بماند و جلالى هم چندان بد کار نکرده. 
در مجموع جلالى بهتر بوده و به نظرم باید گزینه 

اول باشد. 
تفاوت زیادى این تیم با تیم دوران 

مظلومى دارد؟!
 تفاوت هایى بین تیم فعلى و تیم زمان ما وجود 
دارد. وقتى ما نتوانستیم آن اختلاف را حفظ 
کنیم یعنى من بازیکن و مربى نتوانستیم شرایط 
را مدیریت کنیم. به نظر نکونام مى تواند شرایط 
را مدیریت کند. به نظرم در بحث تاکتیکى 
همه بازیکنان در خدمت تیم هستند و خیلى از 
توانایى هاى فردى خود استفاده نمى کنند. همه 
در قالب یک تیم بازى مى کنند و این یک اتفاق 

مثبت است. 
در خصوص بازى این هفته استقلال 

مقابل تراکتور چه نظرى دارید؟
 تراکتور تیم پر فراز و نشیبى است چون 
بازیکنانش آزادانه و انفرادى کار مى کنند. این 
مساله باعث مى شود تا هر زمان از نظر فردى 
خوب باشند، تیم نتیجه بگیرد. همیشه  هم که 
یک بازیکن نمى تواند خوب باشد، پس روندشان 
عالى نیست و سبک بازى تیم شان خیلى واضح و 
مبرهن نیست. باید خیلى مراقب این تیم باشیم. 
نتیجه این بازى در قهرمانى بسیار تاثیرگذار 
است چون تراکتور از قهرمانى دور مى شود و این 

براى استقلال مهم است. 

  رحیم یوسفى 
کارشناس فوتبال 

یوسفى: 
استقلال چه داخل 

خانه و چه بیرون از 
خانه باید برنده شود

راموس: من همان جایى که باید، ماندم

آشوبى: موفقیت در دسترس پرسپولیس است 

دعوا هاى مربیان 

سرخیو راموس گفت: به بازیکنان توصیه 
مى کنم کارى را که من کردم، انجام بدهند 
و به باشگاه سابق شان برگردند و لحظات 
خوبى را تجربه کنند. به گزارش سان، سرخیو 
راموس به عنوان یکى از بهترین مدافعان دو 
دهه اخیر فوتبال اروپا شناخته مى شود که 
توانسته است افتخارات زیادى را در سطح 
باشگاهى و ملى به دست بیاورد. او پس از 
سال ها حضور در رئال مادرید تصمیم به 
جدایى از این تیم گرفت و با قراردادى دوساله 
راهى پارى سن ژرمن شد. او در تیم پاریسى 
58 بار به میدان رفت و توانست شش گل هم 
به ثمر برساند و حالا در سویا مشغول بازى 

است. راموس در طول دوران حرفه اى اش 
چندین عنوان قهرمانى لیگ و لیگ قهرمانان 
اروپا را به دست آورد و همچنین طعم 
قهرمانى در جام جهانى را با اسپانیا در سال 
2010 چشیده است. با این حال، ستاره 
سویا اکنون فاش کرده است که سال 2014

خیلى به پیوستن به منچستریونایتد نزدیک 
شده بود. 

راموس گفت: بله، من به بازى براى 
یونایتد خیلى نزدیک بودم. پدرم طرفدار 
شدید یونایتد است، اما من همان جایى که 
باید، ماندم، یعنى رئال مادرید. با این همه، 
همچنان یونایتد، لیگ برتر و بازیکنانش را 

تحسین مى کنم چون واقعا سرعت بازى ها در 
لیگ برتر متفاوت است و لیگى است که همه 
ما مى توانیم از آن چیزهاى زیادى یاد بگیریم. 
راموس گل هاى مهمى را براى رئال به ثمر 
رساند که در فینال هاى لیگ قهرمانان اروپا، 
سوپرجام اروپا و بازى هاى لالیگا بوده است. 

او در بخش دیگرى از صحبت هایش 
افزود: از ماندن در مادرید خوشحالم و اکنون 
نیز خوشحالم که در سویا هستم. تابستان 
امسال، گزارش شد که راموس پیشنهادهاى 
هنگفت از عربستان را رد کرد تا به باشگاه 
محبوب دوران کودکى اش یعنى سویا برسد؛ 
جایى که توانست با درخشش در این تیم 

راهى رئال مادرید شود. او درباره درخشش در 
سویا افزود: سویا همه چیز به من داد. در سویا 
به من یاد دادند بتوانم در لالیگا بازى کنم و از 
آن زمان روز به روز تلاش کردم بهتر شوم و به 

جایگاه بالاترى برسم. 
وقتى از من خواسته شد که به خانه 
برگردم، دیگر به هیچ پیشنهاد دیگرى فکر 
نکردم چون مى خواستم جواب عشق و 
محبتى را که به من شده بود، بدهم. من از هر 
روز، هر جلسه تمرین و هر بازى لذت مى برم 
و به بقیه بازیکنان هم توصیه مى کنم کارى 
که من کردم را بکنند و به باشگاه سابق شان 
برگردند و این لحظات خوب را تجربه کنند. 

فرزاد آشوبى بازیکن پیشین پرسپولیس درباره دیدار این تیم 
با استقلال تاجیکستان گفت: موفقیت کاملا در دسترس است. 
اگر پرسپولیس سرعت بازى خود را بالا ببرد و با اشتیاق زیاد 
برابر استقلال بازى کند، پیروزى خوبى در تاجیکستان براى 

پرسپولیس رقم خواهد خورد. 
عملکرد مقابل صنعت نفت 

فرزاد آشوبى در گفت وگو با ایسنا، درباره عملکرد پرسپولیس 
برابر صنعت نفت و از دست دادن یک امتیاز خانگى اظهار کرد: به 
نظر من اتفاق خاصى رخ نداده است. البته انتظار برد از پرسپولیس 
در ورزشگاه آزادى زیاد بود اما گل پایانى شرایط بازى را تغییر 
داد. به اعتقاد من هر چقدر که از لیگ سپرى مى شود، مشکلات 
جانبى روى عملکرد پرسپولیس تاثیر نامطلوبى مى گذارد و 
تمرکز و ذهنیت بازیکنان را دچار مشکل مى کند. البته به جز 
اینگونه مسائل مصدومیت هایى که گریبانگیر پرسپولیس شده، 
این شرایط را ایجاد کرده که بازیکنان خوب این تیم در بازى هاى 
حساس نتوانند در کنار پرسپولیس حضور داشته باشند. وى 
افزود: فکر مى کنم بیش ترین مشکل تیم پرسپولیس این است که 
مطابق برنامه  پیش بینى شده حرکت نمى کند و این موضوع در 
طول مسیر کاملا خود را نشان مى دهد. البته پرسپولیس به جز 

مسائلى که عنوان کرد، ضعف خاصى ندارد. 

 حلقه گم شده پرسپولیس 
آشوبى ادامه داد: با وجود اینکه شهاب زاهدى طى چند بازى 
اخیر عملکرد خوبى از خود ارائه داده اما کماکان معتقدم که 
پرسپولیس در خط حمله باید به شکل ویژه ترى تقویت شود، 
حتى نبیل باهویى به نظر نمى رسد که حلقه مفقوده پرسپولیس 

براى رسیدن به موفقیت هاى بیشتر باشد. 
درگیرى بازیکنان 

وى در خصوص درگیرى بازیکنان و مربیان استقلال و 
پرسپولیس و اینکه آیا دلیل منطقى دارد یا خیر و اینکه شما حق 
را به کدام یک از طرفین مى دهید، اظهار کرد: من به کسى حق 

نمى دهم، اما کاملا اینگونه ادبیات و گفتارها را نمى پسندم. 
جاى تعجب دارد! به فرض مثال یحیى گل محمدى درباره 
موضوعى صحبت و دیدگاه و نظر خود را بیان مى کند که 
ضرورتى ندارد فردى از باشگاه دیگرى راجب آن موضوع 
صحبت یا موضع گیرى نماید. هر کسى باید نظر و دیدگاه 
خود را عنوان کند. آشوبى خاطرنشان کرد: طى چند سال 
اخیر آنقدر فضاى بیانیه دادن حال  به هم زن زیاد شده که رفته 
رفته این موضوع به بیانیه دادن مربیان سرایت پیدا کرده است. 
فکر مى کنم به مرور زمان باید منتظر بیانیه دادن بازیکنان نیز 
باشیم. این بازیکن سابق استقلال و پرسپولیس افزود: مسیرى 

که باشگاه ها شروع کردند از ابتدا اشتباه بود که درباره هر 
موضوعى بیانیه بدهند، فضایى را که باید شادى و نشاط در 
آن جریان داشته باشد به نوعى آلوده کردند. قطعا ادامه این 
مسیر به شکلى خواهد بود که باید منتظر بیانیه دادن مربیان و 

بازیکنان نیز باشیم. 
تمرکز 

وى در پاسخ به این پرسش که آیا این اتفاقات سبب نمى شود 
که تمرکز از روى هر دو باشگاه برداشته شود؟ تصریح کرد: 
مطمئنا همین طور خواهد بود. اولین مشکلى که این موضوع 
ایجاد خواهد کرد این است که بخشى از تمرکز و انرژى تیم ها و 
باشگاه ها را خواهد گرفت، امیدوارم که هر دو سرمربى به ویژه 
یحیى گل محمدى که باتجربه تر است و افتخارات زیادى دارد، 
از این مسیر فاصله بگیرند و به شکلى رقم بخورد که تمام انرژى 
خود را معطوف به موفقیت هاى پرسپولیس کند. آشوبى در 
پایان در پاسخ به این پرسش که پرسپولیس در بازى بعد باید در 
تاجیکستان برابر استقلال بازى کند و آیا فکر مى کنید پیروز این 
دیدار باشد یا خیر؟ گفت: موفقیت کاملا در دسترس است. اگر 
پرسپولیس سرعت بازى خود را بالا ببرد و با اشتیاق زیاد برابر 
استقلال بازى کند و این تیم را تحت فشار قرار دهد، پیروزى 

خوبى در تاجیکستان براى پرسپولیس رقم خواهد خورد. 

a r m a n m e l i . i r

تداوم واکنش ها به راى AFC علیه سپاهان 

 آرمان ملى: واکنش ها به راى کنفدراسیون فوتبال 
آسیا علیه تیم سپاهان در خصوص دیدار با الاتحاد ادامه 

دارد. 
نظر عضو شوراى شهر اصفهان 

پس از اتفاقات و حواشى پیش آمده در دیدار سپاهان 
و الاتحاد و لغو این دیدار که با ترك ورزشگاه توسط تیم 
مهمان رقم خورد، اکنون راى کنفدراسیون فوتبال آسیا 
در خصوص این رقابت پرحاشیه پیش از مصاف سپاهان 
و ملوان اعلام شد که نماینده ایران را تحت فشار روانى 
گذاشت و علاوه بر از دست رفتن امتیاز و جریمه نقدى، 
نماینده فوتبال اصفهان و ایران را از امتیاز میزبانى نیز 
محروم کرد. مسعود سعیدى، مدیر رسانه تیم فوتبال 
سپاهان پس از اعلام راى همچنان تاکید مى کند که تا 
حدود دو ساعت پیش از بازى هیچ ابلاغ رسمى اعلام 
نشده بود و تمام مستندات آن را ارائه کردیم. او همچنین 
با بیان اینکه درخواست هاى قانونى همچون درخواست 
جلسه حضورى و اعلام راى پس از بازى آسیایى پیش رو 
پیش از اعلام راى مطرح کردیم که موافقت نشد، تصریح 
مى کند: از همه مراجع موجود از استیناف به اى اف سى تا 
شورا عالى ورزش پیگیر خواهیم بود. از سوى دیگر فرزانه 
کلاهدوزان، عضو هیات رئیسه شوراى شهر استان اصفهان 
نیز در گفت وگو با ایسنا در خصوص اتفاقات پیش آمده در 
ورزشگاه نقش جهان براى بازى سپاهان و الاتحاد و پس از 
آن، اظهار مى کند: به عقیده من لازم بود بقیه بیشتر پشت 
این باشگاه باشند، چرا که سپاهان براى یک آرمان خود را 
پیش آورد و پاى آرمان کشور ایستاد. حقیقتا این را قبول 
دارم که باید بیشتر از آنها پشتیبانى مى شد. او تصریح 
مى کند: آرمانى مقدس و نماد مقاومت براى آزاداندیشان 
در کشور ما وجود دارد که جز ارزش هاى خاص ما است که 
نباید براى آن کوتاه مى آمدیم. قطعا کار سپاهان درست 
بود، اما انتظار حمایت بیشترى براى این باشگاه داشتیم. 
اعتقادى به مفهومى تحت عنوان اصفهان ستیزى ندارم، 
زیرا شاید اگر در استان دیگرى هم بودیم، ممکن بود 
همین فکر را بکنیم. به نظر من شاید برخى موضوعات 
به ویژگى مثبت کمال گرایى مردم اصفهان برمى گردد. 
البته این ویژگى هم خوب و هم گاهى ممکن است ضربه 

بزند. طبیعتا نمى توان همیشه در قله بود و باید کار تیمى و 
همکارى مان بیشتر باشد. کلاهدوزان خاطرنشان مى کند: 
باید تدابیر لازم و ظرفیت هاى حقوقى و جهانى مان باید 
استفاده کنیم و هم باشگاه و هم تمام نهادهاى دخیل 
در این موضوع، تلاش مان را براى حقمان انجام دهیم تا 

بهترین نتیجه حاصل شود. 
سخنگوى فدراسیون 

احسان اصولى در حاشیه برگزارى سمینار سالیانه 
AFC افسران مجوز حرفه اى باشگاه هاى فوتبال درباره رأى

درباره بازى سپاهان - الاتحاد عربستان، اظهار داشت: رأى 
بدوى مربوط به بازى سپاهان - الاتحاد صادر شده است. 
بالاخره ارکان قضائى در تمام ساختار فوتبال جهان، کاملا 
مستقل عمل مى کنند و لازم است در واکنش به اینکه 
یکى از دوستان در شبکه اصفهان گفت رئیس فدراسیون 
فوتبال مى توانسته است جلوى این رأى را بگیرد، توضیحى 
بدهم. در پرونده هاى قضائى که در AFC و فیفا تشکیل 
مى شود و اگر فردى از آن کشور نقشى داشته باشد، در 
جلسه شرکت نمى کند. وى افزود: حساسیت AFC و فیفا 
بر این است که استقلال کمیته و ارکان قضائى اش حفظ 
شود و شرایط به نحوى مدیریت شود که فضایى بى طرفانه 
به وجود بیاید، بنابراین نقش هایى که فدراسیون فوتبال در 
AFC دارد، نمى تواند تأثیرگذار باشد. ما این شرایط را در 
فوتبال خودمان هم داریم و عضو هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال نمى تواند در آراى احکام قضائى دخالت داشته 
باشد. هواداران سپاهان باید بدانند که دخالت مستقیم در 
صدور آرا منتفى است و تعارض منافع یک بحث جدى و 
خط قرمز AFC است و اعمال نظر خلاف است. اصولى در 
پاسخ به اینکه وگنه در جلسه اى که براى بررسى اتفاقات 
دیدار سپاهان - الاتحاد برگزار شده، یک فرد عربستانى هم 
حضور داشته؟ خاطرنشان کرد: پیگیرى این حق متعلق به 
باشگاه سپاهان است و شکایت هم کرده اند و به رأى بدوى 
اعتراض شده است. مسئولان باشگاه سپاهان در حال 
شکایت به دادگاه CAS هم هستند و ان شاءا... که این رأى 

تغییر خواهد کرد. 
صحبت هاى تاج 

مهدى تاج درخصوص راى پرونده بازى سپاهان و 

الاتحاد و اینکه گفته مى شود رئیس فدراسیون باید از 
نفوذ خود در این پرونده استفاده مى کرد، اظهار داشت: 
همه صحبت ها از بى اطلاعى است. اگر دوستان اطلاع 
داشته باشند این حرف ها را نمى زنند، چون نایب رئیس و 
رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا براى هر کشورى باشند 
و آن کشور یک پرونده جدى داشته باشد نمى توانند در 
جلسه حضور داشته باشند و راى بدهند. ضمن اینکه این 
پرونده در اختیار کمیته انضباطى و کمیته اخلاق است و 
ربطى به هیأت رئیسه ندارد. گزارش ناظر وجود داشت و 
سپاهان هم اعتراض کرده است، اما برخى حرف ها سندیت 
ندارد. ما تقریبا دو روز در قطر بودیم تا جشن برترین ها 
برگزار شود که ما 4 نامزد داشتیم. دیدم برخى ها نوشته 
بودند که ما 10 روز در قطر بودیم که من اصلاً پاسخى که 
آنها نمى دهم. وى درمورد اینکه سال گذشته قبل از راى 
هیأت بدوى اعلام شد که باشگاه هاى سرخابى براى وزارت 
ورزش و وزارت اقتصاد است، اما مدتى بعد وزارت اقتصاد 
این موضوع را تکذیب کرد؛ با این شرایط امسال چه اتفاقى 
براى این دو باشگاه خواهد افتاد، اظهار داشت: نامه اى 
به وزیر ورزش نوشته شد و باید تکلیف این دو باشگاه 
مشخص شود. این موضوع در اختیار ما نیست و کمیته 
بدوى و کمیته استیناف باید موضوع را پیگیرى کنند. 
آنها به نمایندگى از AFC درحال پیگیرى این اتفاقات 
AFC ،هستند و فدراسیون فوتبال فقط معرفى مى کند

تایید مى کند. ضمن اینکه بارگذارى ها هم براى کمیته 
بدوى انجام مى شود و هم AFC و یک باشگاه را هر دو طرف 
باید تایید کنند. تاج درخصوص برگزارى 2 بازى در یک 
ورزشگاه و در یک روز، عنوان کرد: در راى آمده که بازى 
در ورزشگاه آزادى برگزار شود. یعنى اختیارى به باشگاه 
VAR و فدراسیون و... نداده اند، چون تنها ورزشگاه آزادى

دارد. رسانه اى نوشته بود که چرا این بازى در فولادشهر 
یا ورزشگاه دیگرى برگزار نمى شود، انتقال VAR در این 
مدت عملى نیست. در نهایت AFC هم باید ورزشگاه را 
تایید مى کرد که آنها ورزشگاه آزادى را تایید کردند. در 
دیدارى که نیمار حضور داشت هواداران زیادى از نساجى 
به ورزشگاه آزادى نیامدند و براى سپاهان هم بعید مى دانم 

مشکل خاصى داشته باشیم. 
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